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Sted og tidspunkt Asnæs Skole, Personalelokalet, onsdag den 15/5 2024, kl. 17.30-20.00. 

Deltagere Iben, Urd, Signe, Sine, Lilly (elevrepræsentant), Rikke, Maibritt, Christina, Maria, 
Kristian, Jacob, Jørgen, Ann Karina, Jesper, Mette (gæst), Susanne, Marie-Louise 
(gæst), Elliot (elevrepræsentant) 

  
 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig Iben Hansen 

Referat Dagsorden godkendes 

 

Punkt 2 Praksisfaglighed i skolen 

Ansvarlig og tid Jørgen Schandorff, 45 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 
 

Oplæg og drøftelse 
 
Skolekonsulent Marie Louise Dregild holder et oplæg: 

• Kort om begrebet – hvad er praksisfaglighed og hvorfor er det aktuelt nu 

(nyt kvalitetsprogram i folkeskolen, forskning og trivselsmåling peger på 

behov for mere varieret undervisning) 

• De tre dimensioner i praksisfaglighed (en kropslig/aktiv, en 

problem/anvendelsesorienteret dimension, en produktorienteret 

dimension) 

• PBL-elementerne (det engagerede spørgsmål, medbestemmelse osv.…) 

• Hvad gør vi i forvejen? 

Referat Marie-Louise holder oplæg om praksisfaglighed.  

 

Punkt 3 Nyt fra skolen – fast punkt 

Ansvarlig og tid 30 minutter 

Formål 
 

Formidling til skolebestyrelsen om aktuelle sager. 

• Formanden 

• Elever 

• Medarbejder 

• Ledelsen 

• Afdelingsrådene 

Referat • Formanden 
Der skal være ansættelsessamtaler til den nye skoleleder. Det er Urd der deltager i 
samtalerne som repræsentant fra skolebestyrelsen. 
Der er borgermøde i Hørve d. 22/5. Tilmeldingsfristen er overskredet, men det er 
fortsat muligt at komme med.  
Camilla trækker sig fra skolebestyrelsen som repræsentant fra Asnæs Skole af 
personlige årsager.  

• Elever 
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Hørve: Elliot fortæller, at de på Hørve Skole er ved at planlægge et hyggeligt 
arrangement for skolen. Hele skolen skal på tur til Brorfelde. Dagen efter er der 
sommerfest.  
Fårevejle: Lilly fortæller at der er 9. klasses sidste skoledag.  
Der har været rynkebyløb på skolen.  
Der har været konfirmationer for 7 klasserne og de har holdt blå mandag.  
Der var Gallafest for 7.-9. kl. på skolen med nomineringer som alle var glade for. 
 Asnæs: Ingen repræsentant 

• Medarbejder 
Hørve: Maibritt fortæller at de er ved at være færdige med læringssamtalerne på 
skolen for i år.  
Der har været trivselsdag i samarbejde med Rynkeby som også var en rigtig god 
oplevelse.  
Fårevejle: Susanne fortæller at 9. klasserne er meget spændte på sidste skoledag.  
Vi har overstået de skriftlige prøver og skal til de mundtlige prøver 
Vi har en oplevelse af mere stabilitet i personalegruppen. Vi oplever også at der er 
rigtig godt flow i børnesagerne og god opbakning fra PPR.  
Asnæs:  Sidste skoledag fredag. De skriftlige prøver er overstået og de går også i 
gang med de mundtlige i næste uge.   
Der har været besøg af elever fra Hørve skole.  
6. og 8. årgang har haft trivselsdag i ungehuset.  
Læringssamtalerne er overstået  
 

• Ledelsen 
Asnæs: Jacob fortæller at Mette Meineche er ude og have vejledninger på 
skolerne. Det er noget vi virkelig mærker rykker.  
Vi er godt i gang med fagfordelingen. Asnæs skole er i undertal i personale og der 
kommer stillingsopslag.  
I indskolingen er de kommende skoleelever på besøg for tiden, så de kan lære 
skolen at kende. De kommer sammen med børnehavens personale og låner lokaler 
på skolen.  
Fårevejle: Sidste skoledag på fredag.  
Vi har en ledig stilling på Fårevejle Skole som vi slår op. 
Vi har snart to klasser afsted på lejrskole – 6.b har vundet en konkurrence og skal 
afsted på en helt særlig madlejr.  
 
Hørve: Ann Karina fortæller at der er sidste skoledag for alle børn d. 28. Der gøres 
lidt specielt for 6. klasserne.  
en lærer går på pension, men en af de lærere der kommer fra andre skoler, var et 
rigtig godt match til den stilling der bliver ledig.  
Der er gang i fagfordelingen og det ser rigtig fornuftigt ud. 
De små nye børnehaveklasser er på besøg for tiden. 
 
Jørgen fortæller at der er er fælles pædagogisk arrangement for alle lærere og 
pædagoger på skolerne som afslutning med forløbet med Mette Meineche.  
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Det har været oppe i skolebestyrelsen, at konfirmationer skal rykkes et skoleår. 
Temaet har været oppe i udvalget og det vil blive sendt i høring i bl.a. 
skolebestyrelsen.   
 

• Afdelingsrådene 
Hørve: Der er samarbejde med personalet om sommerfest d. 20/6. 
Fårevejle: Intet nyt  
Asnæs: Intet nyt 

 

Punkt 4 Skolens Ressourceteam 

Ansvarlig og tid Jørgen Schandorff, 45 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 
 

Oplæg og drøftelse 
 
Ressourcemedarbejderne Susanne Kofoed og Mette Kjær Rador fra hhv. Fårevejle 
Skole og Asnæs Skole fortæller om deres arbejde for styrkelse af almenområdet ift. 
børn med særlige behov.  

Referat Mette og Susanne fortæller om arbejdet som ressourcemedarbejdere på skolerne 
Asnæs, Fårevejle og Hørve.  

 

Punkt 5 Skolebestyrelsens årsberetning 

Ansvarlig og tid Iben Hansen, 15 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 
 

Gennemgang og godkendelse af skolebestyrelsen årsberetning. 
 
Skolebestyrelsen skal udarbejde en årsberetning til skolens forældre. Iben har 
udarbejdet et udkast som præsenteres og drøftes på mødet. 

Referat Iben afgiver skolebestyrelsens årsberetning. 
Årsberetningen blev som aftalt gennemlæst på mødet. 
Der har været overvejelser om længden på årsberetningen. 
Skolebestyrelsen har ikke nogen kommentarer til bestyrelsens beretning. 
Beretningen rettes til og sendes ud hurtigst muligt.  

 

Punkt 6 Eventuelt 

Ansvarlig og tid Alle, 5. minutter 

Referat - Der spørges til den mødekalender der blev meldt ud ved skoleårets start – 
der er mødedatoer der er blevet flyttet. Der ønskes en mere rigid 
mødekalender, så datoerne er til at regne med.  

 
- Blå mandag har været nævnt på tidligere bestyrelsesmøde. Der gøres 

overvejelser om der skal arbejdes på et princip i skolebestyrelsen eller om 
det er forældre/elever der skal finde ud af det. Punktet ønskes på senere 
bestyrelsesmøde 

 


